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Beste Zonnemaatjes,  

Hierbij weer een kort kwartaalbericht over ons 
zonnepark aan de Nemerstroom. 
 

1. Terugblik ALV 25 juni. 

Bij de opening van de ledenvergadering werd stil gestaan bij het overlijden van bestuurslid 
technische zaken Gerard Schipper enkele dagen daarvoor. Uit respect voor zijn bijdrage aan het 
onderhoud van het park heeft het bestuur besloten om ons park om te dopen in 'Gerard 
Schipper park'. Gerard heeft daar ook enkele dagen voor zijn overlijden zijn toestemming voor 
gegeven en was trots op deze waardering voor zijn werk. 

De aanwezige 28 leden (18 afmeldingen) handelden daarna vlot de agenda af. Na de 
mededelingen en toelichtingen vanuit het bestuur werd de jaarrekening toegelicht door de 
penningmeester. De kascommissie bij monde van Robert Jochemsen gaf de ALV het advies om 
de jaarrekening goed te keuren en de penningmeester decharge te verlenen. 

Het advies van de kascommissie om bij betalingen het vier-ogen principe strakker in te voeren is 
door het bestuur overgenomen en inmiddels geïmplementeerd. 

Hans Maas, 2e lid van de kascommissie, was aftredend. Zijn plaats wordt komend jaar 
ingenomen door Burchard Scholten naast Robert Jochemsen. 

De ALV besloot conform het advies van de kascommissie en ging bij het volgende agendapunt 
accoord met het bestuursvoorstel om € 5,- per certificaat uit te keren aan de houders. Dat 
besluit is inmiddels in juli geëffectueerd. 

Ter vergadering werd de oproep gedaan om de vrijvallende plek van bestuurslid technische 
zaken in te vullen. Antonio van Nistelrooij heeft zich aangemeld om het bestuur te ondersteunen 
in de technische werkzaamheden rondom het park. Het bestuur heeft dankbaar gebruik 
gemaakt van zijn beschikbaarheid en expertise en verdere afspraken daarover met hem 
gemaakt. Op de volgende ALV zal aan de orde komen of hij zich kandidaat stelt als bestuurslid. 
Het bestuur heeft daarnaast nog de behoefte aan een 5e bestuurslid dat zich meer met 
communicatie bezig wil houden. Nadere informatie daarover en aanmelding gaarne bij de 
secretaris of voorzitter. 

Na de ALV was er een presentatie van de bestuurder van het Waterschap, mevrouw Mado Ruijs 
over de ontwikkelingen in het waterbeheer in net stroomgebied van de Dommel. Dat leverde een 
geanimeerd gesprek op met de nodige vragen en discussie met onze leden. 

Het concept verslag van de ALV kunt u lezen op onze website op de pagina met 
Achtergronddocumentatie. 

2. Publiciteitscampagne succesvol: veel belangstelling en nieuwe leden!  



Zoals in het vorige kwartaalbericht al gemeld heeft het bestuur in diverse media voor de zomer 
aangegeven dat er de mogelijkheid is voor inwoners van de betreffende postcode gebieden om 
lid te worden van onze coöperatie. Daar is veel op gereageerd!  

Zoals bekend zijn er door overlijden of verhuizing leden die hun certificaten te koop aanbieden. 
Leden hebben daarbij de eerste keus maar na verloop van de afgelopen 3 jaar was dat reservoir 
benut en heeft het bestuur besloten derhalve een oproep te doen voor nieuwe leden. Dat heeft 
behoorlijk veel reacties opgeleverd van waaruit we de beschikbare certificaten konden 
toewijzen. Inmiddels hebben we dus 6 nieuwe leden ook daadwerkelijk kunnen verwelkomen in 
onze coöperatie! Welkom! 

Er zal deze maand weer een nieuwe ronde onder leden komen van enkele nieuwe certificaten die 
beschikbaar zijn gekomen. Mochten er onder de leden geen belangstelling zijn dan hebben we 
nu een kleine lijst van geïnteresseerden die we kunnen benaderen. 

Samen met onze partners van de Duinboeren hebben we afgelopen maand de nodige publiciteit 
opgezocht mede naar aanleiding van de uitbreiding van het aantal boeren dat meedoet aan het 
project Duinboeren. Onze partners zijn onlangs op een fietstocht door de regio langs alle boeren 
ook bij ons Gerard Schipper park welkom geheten. Op onze gezamenlijke 
website www.zonnemaatje.nl (die afgelopen maanden flink is aangepast) kunt u ook de 
actualiteit lezen van hun project. 

3. Opbrengst 2e en 3e kwartaal. 

Het 2e kwartaal leverde ongeveer 202.000 kWh op en het 3e kwartaal 197.000 kWh. Met de 
verwachting voor het 4e kwartaal erbij ingeschat gaan we dan richting een opbrengst voor heel 
2024 van ongeveer 520.000 kWh. Al met al is dit jaar dus niet een van de beste jaren qua 
opbrengst waar dat gemiddeld over de afgelopen 3 jaar lag rond de 550.000 kwh. 

4. Beveiliging geoptimaliseerd. 

Zoals op de ALV ook is medegedeeld heeft de verzekering ons verplicht (en overigens alle 
zonneparken in Nederland) om nadere maatregelen te nemen tegen mogelijke diefstal op ons 
park. Inmiddels zijn er dus slimme camera's geïnstalleerd met detectie en is een aansluiting op 
alarmopvolging gerealiseerd die binnen 30 minuten aanwezig is bij onraad. 

5. Wijziging gegevens doorgeven aub. 

Zoals bekend is het de verantwoordelijkheid van elk lid van de coöperatie om zelf een eventuele 
verhuizing door te geven (al dan niet binnen het postcodegebied) en een eventuele wijziging van 
energieleverancier. Graag uw attentie daarvoor omdat niet elk lid daarbij stil staat. Bij vragen 
graag contact opnemen met de secretaris, Johan van den Brand. 

 

Vriendelijke groet, 

Lucas Middelhoff, voorzitter 

  

https://www.zonnemaatje.nl/

